
Interpelácia č. 10/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Gore: 
Agentúra TASR zverejnila rozhovor s prezidentkou Asociácie komunálnych ekonómov SR 
Evou Balážovou, ktorá hovorí, že znižovanie energetickej náročnosti verejného osvetlenia je 
jedným zo znakov udržateľného rozvoja miest a obcí, hovorí o nižších nákladoch na 
prevádzku, údržbu o zníženie rizika kriminality, či zvýšení bezpečnostnej cestnej premávky. 
Toto všetko je asi všeobecne známe, ja mám dotaz na to, po 1. úspešnej etape tak, ako ste ju 
vy charakterizovali pán primátor, rekonštrukciu verejného osvetlenia, kde nikto neurobil 
chybu, ani zamestnanci, ani vedenie mesta, ani poslanci, ani ministerstvo hospodárstva. 
Všetko bolo v poriadku, všetkým ste poďakovali za prácu, len výsledok je taký, že máme nula 
vymenených svietidiel. Chcem sa spýtať, kedy plánujeme 2. etapu, lebo tak bola nazvaná aj 1. 
etapa s tým, že bolo tu prezentované, že bude 2. etapa, že bude pokračovanie, lebo tá 1. etapa 
neriešila všetko. Čiže, tá moja otázka je, kedy začne 2. etapa rekonštrukcie verejného 
osvetlenia? 
 
PhDr. Čižmár: 
K tomu, čo ste povedali, nemám žiadnu výtku, je to pravda. Takisto bolo povedané, že súčasť 
rekonštrukcie umelého osvetlenia bude závisieť aj od možnej výzvy o ktorej sa hovorí. Takže 
v prípade, že tomu tak nebude, to znamená, že takáto výzva nebude pripravená, tak bude 
potom na rozhodovaní nás, aj vás ako poslancov, či do výmeny rekonštrukcie, či už postupnej 
alebo komplexnej sa mesto rozhodne ísť, v akej, v akom rozsahu a v akej podobe bude takisto 
už len na rokovaní v rámci jednotlivých komisií a potom tu na zastupiteľstve. Čiže, keď sa 
bavíme o časovom horizonte, tak vzhľadom na pripravované a rozbiehajúce sa výzvy 
očakávame, že takáto výzva by mohla prísť v aktuálnom roku. Ak nie, určite to bude 
predmetom jednania, myslím si, že hlavne na komisii výstavby, kde sa už takýmto témam aj 
venovali.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, ak dovolíte, spomínali ste, že hovorí sa o tejto výzve. Môžete povedať, že 
z ktorého operačného programu? V ktorom operačnom programe by to malo byť, alebo ktoré 
ministerstvo bude predkladať takéto výzvy, alebo kde sa bude možné o takúto nenávratnu 
finančnú pomoc uchádzať? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, chcete konkrétne informácie? Ja som vám zodpovedal na vašu interpeláciu. 
V každom prípade je záujmom mesta pri takomto rozsahu, pri takejto investícii čerpať externé 
zdroje, s tým asi súhlasíme. Ak takáto výzva nebude pripravená, potom môžu sa realizovať 
iné riešenia.  
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 


